



### Hochzeitsklänge

Am v. Sonntag war das

traute Heim des Herrn Ben Schmidt, unweit von Serbin in einem festlichen Gemeinde. Die Tochter des Hauses Frl. Ruth Schmidt und Herr Martin Lehmann, Sohn von Herrn Hermann Lehmann und Frau von Greenscreek reichten sich die Hand zum Lebensbunde. Herr Pastor Schmidt der Onkel der Braut, vollzog den feierlichen Trauakt unter den gegenwärtigen Zeugen in der Kirche zu Serbin. Nach der trauung fand die übliche Hochzeitsfeier im Hause der Brauteltern statt, wo für den leiblichen Menschen gesorgt wurde.

Das Volksblatt gratuliert dem jungen Paare recht herzlich. Möge Glück und Segen auf dem zukünftigen Lebenswege ihr Begleiter sein.

Transliterated by  
Weldon Mersiovsky

### Wedding Bells

On last Sunday the

dignified home of Mr. Ben Schmidt, not far from Serbin, was a festive community. The daughter of the house, Miss Ruth Schmidt and Mr. Martin Lehmann, son of Mr and Mrs Hermann Lehmann of Greens Creek joined their hands in marriage. Pastor Schmidt, the uncle of the bride, performed the solemn ceremony among the witnesses present in the church at Serbin. After the wedding the usual wedding celebration took place in the house of the parents of the bride, where everyone was well taken care of.

The *Volksblatt* congratulates the young couple. May happiness and blessings be on the way to your future life.

Translated by Weldon Mersiovsky